
zelf, die dat coUege volgden, werden er door bezield, 
maar zij droegen iets van hun vuur over ook aan hun 
medestudenten uit andere Faculteiten, die geen ge
legenheid hadden om dat college te bezoeken. En het 
was niet uitsluitend om den persoon van den hoog
leraar, dat zulks het geval was. Neen, ook dat volken
recht zelf had toen in brede kringen de belangstelling. 
Wij verwachtten er iets van voor de toekomst van 
de wereld dier dagen. 

Die gunstige situatie voor de beoefening van 
het Volkenrecht bestaat er heden ten dage niet. Voor 
het enthousiasme van weleer is een- zeker scepticisme 
in de plaats getreden. Er is niemand, die de gedachte 
koestert, dat het Volkenrecht in staat zou zijn de 
wereld van vandaag uit den chaos weg te leiden. 

Niettemin acht ik het belangrijk, dat aan onze 
Universiteit het Volkenrecht weer officieel gedoceerd 
wordt. De belangstelling er voor zal bij ons niet mogen 
ontbreken. Wij zullen er aan willen vasthouden, dat 
ook in de betrekkingen tussen de volkeren het recht 
behoort te heersen. Alleen in den weg van gerechtig
heid is er orde en zegen te wachten voor de gemeen
schap der volkeren. 

Het is vooral hierom, geloof ik, dat wij het 
moeten toejuichen, dat deze katheder werd ingesteld. 
En dat er iemand b ereid gevonden werd dezen katheder 
in te nemen, en dat die iemand juist mejufifrouw Van 
der Molen is, die van het volkenrecht haar bijzondere 
studie maakte, vervult ons met dankbaarheid. D. N. 

Vier ton voor een 
Blijvende groei 
Ook deze maand hebben we weer een groot aantal 
spaarsters mogen boeken. De Hoofden laten het 
ideaal 'naar de 100.000 spaarsters' niet los en werken 
met grote kracht om het zo spoedig mogelijk te be
reiken. 

De stand per 1 November was 54.425, daarna 
856 nieuwe spaarsters ingeboekt, totale stand 55.281. 

Hierbij moet men er mee rekenen, dat op de 
lichtingslijsten nieuwe spaarsters zijn opgegeven, die 
nog niet in de administratie verwerkt zijn. 

Uit den aard der zaak komen in deze maanden 
ontzaglijk veel stukken binnen en de betreffende 
afdeling moet dat werk over een half jaar verdelen. 

De situatie zal dus iets gunstiger zijn, dan uit 
deze cijfers blijkt. 

Najaarslichting 
Nog steeds zijn een aantal Hoofden in gebreke ge
bleven de lijsten van de najaarslichting te zenden. 
We kunnen ons voorstellen, dat het hier en daar door 
plaatselijke en persoonlijke omstandigheden moeilijk 

• JEUGD 
Dat ook de jonge mensen meeleven met de Vrije 
Universiteit, spreekt vanzelf. Hoe kan het eigenlijk 
anders. Een gezin, waarin over de V.U. en haar be
tekenis gesproken wordt; een jeugdvereniging, waar
in deze belangrijke stichting, ook voor hun vorming, 
ter sprake komt; een bibliotheek, waaruit men als 
bronnen voor allerlei inleidingen boeken grijpt van 
hoogleraren of leerlingen van de V.U. 

Dat de belangstelling toeneemt en ook door 
de leidende figuren van de Jeugdbeweging aange
wakkerd wordt, blijkt wel ui t het feit, dat in alle 
bladen van de Gereformeerde Jeugdorganisaties een 
schets voor een inleiding over de Vrije Universiteit 
is opgenomen. Een schets van de hand van den heer 
Ad Kuiper. 

De schets is wat later gekomen, dan in de be
doeling lag. Maar wie kan dat kwalijk nemen aan 
iemand, die een jeugdcentrum had in te richten en 
zelf verhuizen moest ? 

Onderscheidene verenigingen hadden spon
taan toegezegd, in de week van 20 October het onder
werp 'De Vrije Universiteit' in de vergadering te 
doen bespreken. Dat is nu hier en daar wat opge
houden. Geen overwegend bezwaar, al zit er natuur
lijk een mooie gedachte in om zulk een onderwerp 

derde verdieping 
is tijdig af te werken, maar moeten er nu wel met 
groten ernst op aandringen, dat ook de laatste dames 
haar lijsten inzenden. Een persoonlijke herinnering 
is intussen reeds gezonden. We zijn toch allen voor 
de Kerst klaar? Men rekene er mee, dat het Bureau 
even tijd moet hebben om de lijsten voor de Februari-
lichting gereed te maken, en niet telkens door allerlei 
ander werk moet worden opgehouden. 

Administratieve moeilijkheden 
In het vorig nummer is even gesproken over de oude 
én verouderde adressograaf, die mede oorzaak is, dat 
in de lichtingslijsten nog wel eens fouten voorkomen. 
Gelukkig komt er perspectief. Er is thans een toe^ 
zegging, dat binnen afzienbaren tijd een machine, 
welke aan alle eisen voldoet, zal worden geleverd. 
Waarschijnlijk zal de opstelling niet zo spoedig te 
verwachten zijn, dat de lijsten voor de voorjaars
lichting er reeds op kunnen worden vervaardigd. 
Maar in ieder geval mogen we er toch op rekenen, dat 
het einde van deze zorgen in zicht is. 
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